
VO Formin                                                                                                       Zapisnik zbora vaščanov 

 
 

Stran 1 od 7 
 

Vaški odbor Formin  

Formin 44/a  
2272 Gorišnica                                                                                                                                                                                                                

  

 

 

Formin, 20.2.2024 

  

 

ZAPISNIK zbora vaščanov Formina, ki je potekal v ponedeljek, 19.02.2024 ob 18:00 uri, v 

prostorih Vaško - gasilskega doma Formin. 

DNEVNI RED: 

1. Pregled realizacije plana dela za leto 2023 

2. Plan dela za leto 2024 

3. Sprememba Odloka o določitvi enot za volitve članov Občinskega sveta Občine 

Gorišnica (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 13/2006) 

4. Razprava 

 

Predsednik VO Formin Denis Kolarič je pozdravil vse prisotne in dal v potrditev dnevni red, ki 

je bil soglasno sprejet. Prisotnost je ugotovljena po prisotni listi (priloga k zapisniku). Nadalje 

je predal besedo županu Gos. Borutu KOLAR. 

 

Ad1, Ad2) Glede na to, da je bil podan plan za leto 2023 in se nadaljuje v 2024 je župan podal 

poročilo na točko 1 in2 ! 

 

– Poplave reke pesnice! 

Občina se je vključevala v situacijo, katera se je odvijala v času poplav. Največ naveze je bilo z 

Direkcijo za vode in s katerimi je bilo opravljenih kar nekaj pogovorov in sestankov. In glede na 

to, da je reka Pesnica pod Direkcijo za vode je bilo naloženo, da se situacija nekako uredi. S 

strani Direkcije je obljubljeno, da se pripravi plan za poplavno območje reke Pesnice. Vendar 

se ugotavlja, da je zraven poplavljanja reke Pesnice velik problem podtalnica. 
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– Dokončanje del na gasilskem domu 

V prvi vrsti je izgradnja sončne elektrarne na Vaško - Gasilskem domu, za katero že imamo 

ustrezno dovoljenje. Ker se je pojavilo namigovanje, da bo že pred iztekajočim letom objavljen 

razpis s strani države za sofinanciranje takih objektov, se je na občini čakalo na le tega, vendar 

ga pozneje ni bilo. Sedaj je predviden v mesecu aprilu, tako, da se še počaka, v kolikor ga ne bo 

se bo izgradnja opravila v mesecu maju in juniju, saj takrat poteče dovoljenje za ta način 

obračunavanja. 

 

– Vaška vodotoka Lemberga in Zvirenčina (Struga) 

Situacija je enaka kod pri reki Pesnici saj spadata pod Direkcijo za vode. Vendar je bila Občina 

obveščena, da se bosta v spomladanskem času začeli čistiti. V kolikor ne bo možno opravit vseh 

del se predlaga, da dela prevzamejo Občine in opravijo čiščenje in pozneje bo s strani Direkcije 

preverjeno opravljeno del, za kar bi potem Občina dobila potrebna sredstva za izvajanje teh. 

 

– Otroška igrala 

S strani občine so bile pripravljene ponudbe za igrala in med njimi je tudi najugodnejši 

ponudnik, pri katerem bi se le ta nabavljala. Ker pač nekatere vasi niso zainteresirane za igrala 

bo občina pripravila finančni načrt za te potrebe in sredstva namenila posameznemu VO na 

njih pa bo kaj in v kakšni obliki bodo zadevo izpeljali oziroma naredili (ali porabil za kakršne koli 

druge namene v okolici gasilskega doma…) 

 

– Varna šolska pot 

Po dogovori z DEM se je razširila cesta ob kanalu. Dravske elektrarne so opravile širitev in 

položen je bil tudi asfalt, tako, da je sedaj pot bolj varna. Nadalje pa potekajo pogovori o 

nadaljevanju ceste ob kanalu od ovinka, ki bi potekala še naprej ob kanalu in bi prišla vključitev 

pri zadrugi na cesto Gajevci – Gorišnica. S tem pa bi bilo omogočeno zaprtje ceste mimo 

stadiona in vzpostavitev kolesarske poti. 

 

– Hidrant no omrežje 

V celotni občini je hidrantno omrežje v zelo slabem stanju, saj so odseki, kjer so strnjena naselja 

in so hidranti nedelujoči. Takih hidrantov je v Občini 40. Zato je vsako leto namenjeno 

10.000,00€ za obnovo. Zadolžena je GZ, da pripravi prioriteto urejanje hidrantnega omrežja. 
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– Sokov mlin 

Župan se zahvali za vso opravljeno delo na mlinu, katero smo opravili vaščani, ter ga uredili to 

takega stanja, da so ga enkrat po seji občinskega sveta obiskali tudi sedanji svetniki. Nekateri 

med njimi sploh niso vedeli zanj. Župan je zagotovil, da se bo uredila elektrika, ter vse manjše 

potrebne stvari. Projekt, kateri je bil pripravljen in ga je možno tudi videti na občini pa je 

nedosegljiv za Občino saj je ocenjen na vrednost okrog 3,5 mio €. Občina bo spremljala razpise, 

če bo kateri ugoden za nas. Razmišlja pa se tudi o sovlagatelju. 

 

– Cesta Mota – Horvat C.; Horvat A. - kanal; SOK- Šumanov Janko 

Na Moti je potrebno čim prej odstranitev beton, kateri je zelo nevaren. Koncesionar je o tem 

obveščen in pripravlja vse potrebno za ureditev.  

Ostali dve cesti pa se bosta proučili, katera bi bila najbolj primerna povezava s kolesarko potjo. 

Vsekakor pa se zaveda Župan, da je cesta proti Šumanovim v zelo kritičnem stanju in da se bo 

v tem mandatu tudi uredila, kod je v planu. 

 

– Trafo postaja 

Pri trafo postaji je situacija ista kod pri vodotokih, da ni v domeni Občine. Župan vodi z njimi 

pogovore in skuša, da se opravijo določeni posegi, vendar je to z njimi zelo težko, ne moremo 

pa jih prisiliti. Vendar župan ugotavlja, da se določene stvari vendarle premikajo. 

 

– Komunalna infrastruktura 

V kolikor se karkoli pojavlja v sami vasi in to opazimo vaščani je prav, da se o takih sprotnih 

zadevah takoj obvesti na občino ali pa preko svetnika Denisa Kolarič. To gre predvsem za 

manjše zadeve. 

 

– Krožna sprehajalna pot FORMIN 

Na tej sprehajalni poti bo potrebno prepleskat klopi, ter opravit manjše posege, tako da se to 

ureja sprotno in peko svetnika vasi Formin. 

 

– Vaški odbori 

Ker tu ni bilo do sedaj nekega nadzora za kaj vaški odbori porabijo sredstva Župan pripravlja 

predlog, da se namenijo sredstva na osebo v vasi in sicer je predlog, da bi to bilo v višini 3,50€. 

Vaški odbori pa bi to imeli za razna druženja in srečanja v vasi (pikniki, prvomajsko drevo, 

čistilna, srečanje vaščanov, dedek mraz...). 
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– Cesta Bratuša – Muhič 

Ob velikih nalivih se je na tej cesti pojavljalo zalitje kanalizacijskega sistema ter celotne ulice. 

Pri Bratuša Alenu ob glavni cesti je bila narejena kanaleta, zato, da se sedaj voda izteka po 

kanaleti v odvodni jarek. Ali je to dovolj pa moramo počakati prvo večje deževje, da bomo videli 

če je v redu. 

 

Po Županovi predstavitvi o opravljenem in planu za naprej je sledila razprava in beseda je 

bila dana vsem prisotnim v dvorani, da postavijo vprašanja ali komentirajo na zgornja 

podana obvestila Župana. 

 

– Kovačec Alojz: Kako se bo obnavljal Sokov mlin, ali se bo obnavljala cela kmetija, ter ga 

zanima, kako je z čebelnjak o katerem je bilo govora? 

– Župan: Kot sem že omenil v prejšnjih besedah o Sokovem mlinu je investicija zelo velika 

tako, da bomo poskušali kar bo v moči Občine. Kar se tiče čebelnjaka je bila ideja za „Učni 

čebelnjak“ vendar so ideje s strani čebelarjev potihnile, zadeva pa je zanimiva vendar ni 

pravega zanimanja. 

– Pukšič Franc: Kako je z mejniki ob cesti ob kanala, kjer je bila opravljena razširitev? 

– Župan: Mislim, da imajo to v vednosti predstavniki DEM, saj so oni lastniki. Bomo pa v 

kontaktu z njimi, ter situacijo preverili. 

– Kelenc Ivan: Kako je z idejo o „Avtokampu“ pri Sokovem mlinu? 

– Župan: Kot smo že nocoj slišali – mislim pa, da bi bilo najbolj primerno najti nekega 

sovlagatelja. 

– Muršič Slavko: Glede na zapise v medijih ga zanima ali se bo poleti začela graditi hitra 

cesta, kakšne so možnosti? 

– Župan: Je bolj skeptičen. Res je, da so gradbena dovoljenja urejena, sedaj pa je v prvem 

planu odpiranje prve faze ponudb za primernega graditelja, v drugi fazi pa so potrebne 

finančne ponudbe, kjer pa saj veste, da lahko pride do zapletov. Vendar upamo, da se bo 

gradnja vendarle začela kot je predvideno. 

 

Ad3) Župan pove, da so s strani državne volilne komisije prejeli, da se morajo urediti volilne 

enote v naši Občini, saj se nam v nekaterih pojavlja, da je preveč volivcev ali pa jih je premalo. 

Volilna enota naj bi imela 300 volivcev +- 5%. Tako, da bomo morali to nekako urediti, zato vam 

to sporočamo, da se o tem začne govoriti. Zaenkrat sta aktualni dve možnosti. Prva možnost 

je, da ostanemo na večinskem volilnem sistemu ter, da vasi Cunkovci in Zagojiči priključimo 

vasi Gorišnica in se skupno izvolijo 3 svetniki. Druga možnost je, da preidemo na proporcionalni 
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volilni sistem. Na drugi naslednji seji bodo svetniki morali to potrditi oz. se odločiti za eno izmed 

možnosti. 

Ad4) 

– Kovačec Emil: Zanima ga kako je s preplastitvijo ob kanalu in nadaljevanje poteka 

kolesarske preko malega mosta in nato mimo Bratuša Joža? 

– Župan: Bomo videli kako bo z gradnjo nadaljnje ceste ob kanalu. Prav tako je s 

kolesarko, vendar to ni odvisno samo od nas in bo potreben dogovor z DEM. 

– Milan Marin: Kako je s Pesniškim mostom proti Osluševcem saj je v zelo slabem 

stanju? 

– Župan: Most se nahaja v KO Osluševci kar pa spada pod Občino Ormož. Smo pa jih 

že obvestili in naj bi bile že opravljene meritve, katere pa ne izkazujejo tako slabega 

stanja in je baje most v dobrem stanju. 

– Horvat Pavla: Sprašuje ali mi lahko poveste v kolikor veste kaj pomeni „Javno 

dobro“? 

– Župan: Da dobro ve kaj pomeni javno dobro in tudi ve na kaj navezuje to vprašanje. 

Zato bi bilo prav, da se o teh stvareh pogovori med deležniki, ker ni predmet vaške 

obravnave in je to na osebni ravni. 

– Leben Dušan: Zanima ga, kako je s svetilko pri mostu, katera je prej bila sedaj pa je 

več ni? 

– Župan: Preverila se bo situacija kakšna je možnost da se ponovno uredi in vzpostavi 

svetilka, saj je to potrebno iz varnostnih razlogov. 

– Zrnič Milorad: Zanima ga kako je z omejitvijo prometa po ulici proti Vzmetarni in 

kanalu, saj opaža, da se po tej ulici vozijo s precej neprilagojeno hitrostjo! 

– Župan: Koncesionarju za ceste je bila izdana naloga, da preveri vse prometne znake 

in, da se uredi kje je to potrebno. V kolikor pa VO izda sklep o neki omejitvi hitrosti na 

določenem odseku pa bomo to seveda upoštevali. 

 

Ker ni bilo več vprašanj se je predsednik VO zahvalil za prisotnost in konstruktivno razpravo. 

Zbor zaključen ob 19:50 

 Zapisnik zapisal:  

Stanislav Rižnar  

Zapisnik pregledal: 

Denis Kolarič  
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PRILOGA: 

- Lista prisotnosti: 
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